



CASH ACCOUNT/ MARGIN ACCOUNT OPENING FORM
現金帳戶／保證金帳戶開戶表
(For Individual or Joint Account)
(個人或聯名帳戶用)

- INDIVIDUAL ACCOUNT 個人帳戶
 JOINT ACCOUNT 聯名帳戶
 (For joint account, please use separate Account Opening Form for each joint account holder. Any instruction relating to the operation of the Account must be given by: 每一聯名帳戶持有人必須分別填寫一份帳戶開戶表。所有帳戶運作的指示，應由下列帳戶持有人提出：)
- Either one account holder 其中一位聯名帳戶持有人
 All account holders jointly 所有聯名帳戶持有人

TYPE OF ACCOUNT 帳戶類別

- ELECTRONIC TRADING ACCOUNT 電子交易帳戶

⊗

Client's Signature(s)/ 客戶簽署

- CASH ACCOUNT 現金帳戶

⊗

Client's Signature(s)/ 客戶簽署

- MARGIN ACCOUNT 保證金帳戶

⊗

Client's Signature(s)/ 客戶簽署

Notes 附註:

- The Client may open a Cash Account or Margin Account or both. Please indicate with a "✓" in the appropriate box and sign on the appropriate place. 客戶可開立一個現金帳戶或保證金帳戶或兩者。請在適當方格上劃上「✓」號及在適當位置上簽署。
- For Account with electronic trading service, please provide email address in the appropriate space provided below for delivery of contract notes and statement of transactions. 如帳戶需電子交易服務，請提供電郵地址以便傳送成交單據及交易結單。
- The Client (including each of the joint account holders) must complete a Signature Card and provide the Client's specimen signature(s) which will be used to verify all instructions given relating to the operation of the Account(s). 客戶 (包括每一名聯名帳戶持有人) 須填寫一份印鑑咭，並須提供客戶之簽署式樣，以被用作核證任何就有關帳戶運作之指示。

1. CLIENT'S DATA 客戶資料		
Name (English) : Mr./Miss/Mrs./Ms.	姓名 (中文): 先生/小姐/太太/女士	
HKID/Passport No. : 香港身份證/護照號碼 :	Country of Birth 出生國家	Nationality 國籍
Date of Birth : 出生日期 :	Mobile Phone No. : 手提電話 :	
Home Address : 住宅地址 :	Home Phone No. : 住宅電話 :	
	Home Fax No. : 住宅傳真 :	
Office Address : 公司地址 :	Office Phone No. : 公司電話 :	
	Office Fax No. : 公司傳真 :	
Correspondence : 通訊地址 :		
<input type="checkbox"/> Mail to Home Address 郵寄往住宅地址	<input type="checkbox"/> Mail to Office Address 郵寄往公司地址	<input type="checkbox"/> Mail to Email Address 郵寄往電郵地址
Bank : 往來銀行 :	Bank Account No. : 銀行帳戶號碼 :	

2. INVESTMENT EXPERIENCE, OBJECTIVE AND STRATEGY 客戶投資經驗、目的及策略			
	Stocks 股票	Warrants 認股權	Futures & Options 期貨及期權
Year(s) 年資			
Other Relevant Investment Experience (if any) 其他相關投資經驗 (如有)			
<input type="checkbox"/> (a) Short term investment 短線投資 <input type="checkbox"/> (b) Long term investment 長線投資 <input type="checkbox"/> Combination of (a) & (b) (a) 及 (b) 的組合			
Others (Please specify): 其他 (請列明):			

3. FINANCIAL SUMMARY 財務資料簡要	
Name of Employer : 僱主名稱 :	
Nature of Business : 業務特質 :	Position : 職位 :
Occupation : 職業 :	Years spent in the above occupation : 從事上述職業年期 :
Residence : 住宅 :	
<input type="checkbox"/> Own 自置物業 Source of Wealth 財富來源 <input type="checkbox"/> Mortgage 按揭物業 <input type="checkbox"/> Rented 租用物業 <input type="checkbox"/> Quarters 宿舍 Source of Funds 資金來源 <input type="checkbox"/> Others 其他	

Annual Income : 每年總收入 :		
<input type="checkbox"/> 少於 Less than HK\$200,000 <input type="checkbox"/> HK\$200,000 - HK\$499,999 <input type="checkbox"/> HK\$500,000 - HK\$1,000,000		
<input type="checkbox"/> 多於 More than HK\$1,000,000		
Approximate Net Worth (HK\$) 大約資產淨值 (以港元計):		

4. DISCLOSURE OF IDENTITY 相關身份披露			
Identity and contact details of the ultimate beneficial owner(s) of the Account 帳戶最終權益擁有人的身份及其聯絡資料			
<input type="checkbox"/> The Client 客戶本人 <input type="checkbox"/> Others 其他	Name : 姓名 :	HKID/Passport No. : 香港身份證/護照號碼 :	
		Address : 地址 :	
	Name : 姓名 :	HKID/Passport No. : 香港身份證/護照號碼 :	
		Address : 地址 :	
Contact Phone No.:		聯絡電話 :	

Identity and contact details of the person(s) ultimately responsible for originating instructions in relation to transactions conducted through the Account (not applicable if it is the same as the Client, the Authorized Person (as defined in the Standard Terms and Conditions) or the ultimate beneficial owner(s) of the Account).
就有關帳戶進行交易的最終負責發出指示人的身份及其聯絡資料 (若與客戶、獲授權人 (定義見標準條款) 或其帳戶最終權益擁有人相同, 則不用填寫本欄)。

Name 姓名	HKID/Passport No. 香港身份證/護照號碼	Contact Phone Number 聯絡電話	Address 地址

Are the Client, the Authorized Person, the ultimate beneficial owner(s) of the Account and/or the person ultimately responsible for originating instructions to operate the Account a person licensed by or registered with the Securities and Futures Commission ("Licensed or Registered Person"), or a director or an employee of such Licensed or Registered Person?

客戶、獲授權人、該帳戶最終權益擁有人及／或就有關帳戶進行交易的最終負責發出指示人，是否香港證券及期貨事務監察委員會的獲發牌或註冊人士（「獲發牌或註冊人士」），或獲發牌註冊人士的董事或僱員？

<input type="checkbox"/> No 不是	<input type="checkbox"/> Yes 是	Name and particulars of the licence or registration : 姓名及牌照或註冊的詳情 :
-----------------------------------	-----------------------------------	--

Do the Client, the Authorized Person, the ultimate beneficial owner(s) of the Account and/or the person ultimately responsible for originating instructions to operate the Account (the "Relevant Person") have any relationship with any director or employee of CSL or its Group Company (as defined in the Standard Terms and Conditions)?

客戶、獲授權人、作為有關帳戶最終權益擁有人及／或該帳戶進行交易的最終負責發出指示人士（「有關人士」），與恒豐證券或其集團公司（定義見標準條款）之董事或職員是否有親屬關係？

<input type="checkbox"/> No 不是	<input type="checkbox"/> Yes 是	Name of the Relevant Person : 有關人士的姓名 :	Name of the director/ employee of CSL or its Group Company : 恒豐證券或其集團公司之董事／職員的姓名 :
		Relationship : 關係 :	

Notes :

注意 :

This Account Opening Form must be accompanied by the following :

此開戶表必須連同以下各項 :

1. a certified copy of HKID Card / Passport of the Client;
簽署作實之客戶香港身份證或護照副本 ;
2. proof of correspondence address (e.g. utility bills or bank statements); and
通訊地址證明 (如水、電、煤電或銀行月結單等) ; 及
3. income proof (applicable to Margin Account only).
收入證明 (只適用於保證金帳戶)。

CLIENT'S INFORMATION STATEMENT AND AGREEMENT

To: **Christfund Securities Limited**
28/F, Two Chinachem Central, 26 Des Voeux Road, Central, HK.

1. Client's Declaration

I/We hereby declare that the information given in the Account Opening Form is true, correct and complete and that I/we have not wilfully withheld any material facts. I/We understand that I/we may be required to provide additional information or submit any documentary proof as to the information provided in this form when requested by you. I/We undertake that I/we will notify you of any material change to the information provided by us. You may rely on such information for all purposes.

2. Application for Account Opening

I/We request you to open a Cash Account/ Margin Account (the "Account") and agree to abide by the rules and regulations of the Securities and Futures Commission, The Stock Exchange of Hong Kong Limited ("SEHK"), Hong Kong Securities Clearing Company Limited or any other regulatory body(ies) as amended from time to time governing the purchase and sale of securities listed or traded on SEHK or any other stock exchanges.

3. Approval of this Application

I/We understand that my/our submission of this Account Opening Form and the acceptance of this Account Opening Form by you in no way imply approval for opening of the Account for me/us and that you reserve the unconditional right to reject my/our application. I/We further understand the I/we may be required to place a deposit on the value of the securities to be purchased or sold if requested by you.

4. Verification of Client's information

I/We hereby authorize you at any time to contact anyone, including the bank(s) mentioned in this Account Opening Form, to verify and exchange the information contained herein and such other information relating to my/our personal particulars and my/our bank account(s) mentioned herein between yourselves and such other third parties as you may deem appropriate for the purpose of approving my/our application and for such other purposes as long as I/we shall remain the applicant/ holder of the Account.

5. Agreement and Risk Disclosure Statements

 **SIGN HERE
PLEASE!**

I/We hereby acknowledge and confirm that the Agreement (as defined in the Standard Terms and Conditions), including but not limited to the Account Opening Form, the Standard Terms and Conditions for Cash Account/ Margin Account and the Risk Disclosure Statements, was provided to me/us in a language of my/our choice (English or Chinese) and I/we have read and understood the contents of the Agreement and accept all the terms and conditions and agree to be bound by them. I/We have been invited to read the Risk Disclosure Statements carefully, ask questions and take independent advice if I/we so wish. I/We also confirm that I/we have retained a copy of the Agreement for my/our reference.

6. Standing Authority (For Margin Account only)

I/We hereby acknowledge and confirm that I/we have given you the standing authority to authorize you to deal with my/our securities and securities collateral in the specified ways during the specified period and the contents of the standing authority have been explained to me/us in a language of my/our choice (English or Chinese) and I/we understand the contents of it.

7. English version prevails

I/ We agree that if there is any inconsistency between the English and Chinese versions of the Agreement (including this Account Opening Form), the English version shall prevail.

客戶資料聲明及協議

致： **恒豐證券有限公司**
香港中環德輔道中26號華懋中心2期28樓

1. 客戶聲明

本人/吾等謹此聲明開戶表上提供之所有資料均為真實、正確及完整，本人/吾等並未刻意隱瞞任何重要事實。除上述提供的資料外，本人/吾等清楚 貴公司或會要求本人/吾等提供更多相關的資料或遞交任何證明文件。本人/吾等承諾本人/吾等所提供給 貴公司的資料如有所重要更改，將知會 貴公司。 貴公司可依賴該等資料作所有用途。

2. 開戶申請

本人/吾等向 貴公司申請開立現金帳戶/保證金帳戶（「有關帳戶」）並同意遵守香港證券及期貨事務監察委員會、香港聯合交易所有限公司（「聯交所」）、香港中央結算有限公司及其他監管機構不時修訂以監管於聯交所或其他交易所進行證券買賣之條例及規則。

3. 申請之審批

本人/吾等明白本人/吾等遞交此開戶表及 貴公司接納此開戶表並非表示 貴公司同意開立該帳戶予本人/吾等，並清楚 貴公司保留無條件拒絕本人/吾等開戶申請之權力。本人/吾等知悉 貴公司或會要求本人/吾等就將買入或賣出之證券先存入款項。

4. 客戶資料之核實

本人/吾等謹此授權 貴公司隨時與任何人聯絡，包括此開戶表提及之銀行，相互及向合適第三者查證及交換此開戶表之資料和其他關於本人/吾等之個人資料、本人/吾等之銀行帳戶以作核實開戶申請及其他目的（如本人/吾等仍為 貴公司的帳戶申請人/持有人）。

5. 協議和風險披露聲明



本人/吾等謹此承認並確定本人/吾等已獲得按照本人/吾等所選擇的語言（英文或中文）的有關協議（定議見標準條款），當中包括但不限於本開戶表、現金帳戶/保證金帳戶標準條款及風險披露聲明。本人/吾等已閱讀及明白該協議的內容並接受所有條款及同意遵守所有條款。本人/吾等已獲邀請細閱該風險披露聲明，提出問題及徵求獨立的意見（如本人/吾等有此意願）。本人/吾等確認本人/吾等已經保留該協議的副本，以作備考之用。

6. 常設授權（只適用於保證金帳戶）

本人/吾等謹此承認確定本人/吾等已授予 貴公司常設授權於指定時間內以指定方式處置本人/吾等的證券及證券底押品，並且本人/吾等就該常設授權的內容已獲得按照本人/吾等所選擇的語言（英文或中文）解釋，及本人/吾等明白其內容。

7. 以英文本為準

若有關協議（包括本開戶表）之英、中文本有所矛盾，本人/吾等同意以英文本為準。

⊗ _____
Client's Signature(s)
客戶簽署

_____ Date
日期

in the presence of :
見證人簽署 : _____

Name of witness :
見證人姓名 : _____

HKID Card/ Passport number :
香港身份證/護照號碼 : _____

Address :
地址 : _____

DECLARATION BY LICENSED PERSON 持牌人聲明

I hereby declare that I have provided a copy of the Agreement, including but not limited to this Account Opening Form, the Standard Terms and Conditions for Cash Account/Margin Account and the Risk Disclosure Statements to the Client in a language of his/their choice (English or Chinese) and that I have invited him/them to read the above documents carefully, including the Risk Disclosure Statements, ask questions and take independent advice if he/they so wish(es).

本人茲聲明已按照客戶所選擇的語言（英文或中文）提供客戶該協議，當中包括但不限於本開戶表、現金帳戶/保證金帳戶標準條款及風險披露聲明及已邀請客戶細閱上述文件，包括該風險披露聲明，提出問題及徵求獨立意見（如客戶有此意願）。

Signature of Licensed Person 持牌人簽署

(SFC CE No.: 證監會中央編號: _____)

Date

日期

Name in Block Letters: _____
姓名（正楷）

FOR INTERNAL USE ONLY 此欄由公司職員填寫**APPROVED AND ACCEPTED ON BEHALF OF CHRISTFUND SECURITIES LIMITED BY**

恒豐證券有限公司批核及接納

Authorized Signature

獲授權代表簽署

Name of Approving Officer

批核主任姓名

Date

日期

Remarks :

備註

DETAILS OF LICENSED PERSON 持牌人資料

The Broker hereby appoints _____ [full name of the licensed person], being licensed by the Securities and Futures Commission pursuant to the Securities and Futures Ordinance (CE No. _____), or such other licensed person as from to time it may permit and notify the Client in writing, to be primarily responsible for the affairs of the Client in respect of the _____ Account. The above licensed person is contactable at the following address :-

Address : _____

Telephone : _____

經紀在此委任 _____ [持牌人全名]，（其為獲證券及期貨事務監察委員會根據《證券及期貨條例》發牌人士，CE 編號為 _____），或經紀可不時允許並以書面通知客戶的其他持牌人，主要負責客戶有關

_____ 帳戶之事務。上述持牌人之聯絡地址如下：

地址： _____

電話： _____

APPENDIX I – STANDING AUTHORITY ON CLIENT SECURITIES AND SECURITIES COLLATERAL (FOR MARGIN ACCOUNT CLIENTS)

Date : _____

To: **Christfund Securities Limited**
28/F, Two Chinachem Central, 26 Des Voeux Road, Central, HK.

Dear Sirs,

Standing Authority - Client Securities and Securities Collateral

This letter serves as my/our official notification of my/our standing authority given to you with immediate effect. Unless otherwise stated, the terms used in this letter shall have the same meanings as in the Securities and Futures Ordinance and the Securities and Futures (Client Securities) Rules as amended from time to time.

In consideration of your agreeing to open and maintain securities margin account(s) for me/us, I/we hereby authorize you to deal with my/our securities and securities collateral from time to time received or held by you in Hong Kong on behalf of me/us in one or more of the following ways without prior notice to or consent from me/us:

1. to apply any of my/our securities or securities collateral pursuant to a securities borrowing and lending agreement;
2. to deposit any of my/our securities collateral with an authorized financial institution as collateral for financial accommodation provided to you; and
3. to deposit any of my/our securities collateral with Hong Kong Securities Clearing Company Limited or another intermediary licensed or registered for dealing in securities as collateral for the discharge and satisfaction of your settlement obligations and liabilities.

I/We acknowledge that this authority shall not affect your right to dispose of my/our securities or securities collateral in settlement of any liability owed by me/us or on my/our behalf to you or a third party.

This authority is valid for a period of twelve (12) months from the date of this letter. I/We can revoke this authority at any time by giving you written notice at the address specified above and such notice shall take effect upon expiry of five (5) business days from the date of your actual receipt of such notice, provided that I/we do not have any outstanding debts owed to you at that time.

I/We understand that this authority shall be deemed to be renewed on a continuing basis (for a period of coming 12 months) without my/our written consent if you have issued to me/us a written reminder at least 14 days prior to the expiry of the authority, and I/we do not object to such deemed renewal before such expiry date, and you shall give written confirmation of the renewal to me/ us within one (1) week after the expiry date.

I/We understand that I am/we are not required by any law to sign this authority but it may be required by you, for example, to facilitate margin lending to me/us or to allow my/our securities or securities collateral to be lent to or deposited as collateral with third parties. I/We also understand that if I/we sign this authority and my/our securities or securities collateral are lent to or deposited with third parties, those third parties will have a lien or charge on my/our securities or securities collateral, which you must satisfy before my/our securities or securities collateral can be returned to me/us. Although you are responsible to me/us for my/our securities or securities collateral lent or deposited under my/our authority, a default by you could result in the loss of my/our securities or securities collateral.

This letter has been explained to me/us in the language of my/our choice and I/we understand and accept the contents of this letter.

Very truly yours,

⊗ _____

Client's Signature(s)

Account Name : _____

Account Number : _____

附錄一 客戶證券及證券抵押品常設授權書 (保證金帳戶客戶用)

日期：_____

致： 恒豐證券有限公司
香港中環德輔道中26號華懋中心2期28樓

客戶證券及證券抵押品常設授權書

本授權書為本人/吾等授予 貴公司之常設授權書之正式通知，即時生效。除非另有說明，本授權書所用詞的涵義與其在「證券及期貨條例」及「證券及期貨（客戶證券）規則」（經不時修訂）內的涵義相同。

鑑於 貴公司同意開立及維持本人/吾等之證券保證金帳戶，本人/吾等謹此授權 貴公司以下列一種或多於一種方式處理 貴公司不時代表本人/吾等於香港收取或持有的證券及證券抵押品，毋須事先通知本人/吾等或取得本人/吾等的同意：

1. 依據證券借貸協議運用任何本人/吾等的證券或證券抵押品；
2. 將任何證券抵押品存放於認可財務機構，作為提供予 貴公司的財務通融的抵押品；及
3. 將任何證券抵押品存放於香港中央結算有限公司或另一獲發牌或獲註冊進行證券交易的中介人，作為解除和清償 貴公司在交收上的義務和法律責任的抵押品。

本人/吾等確認本授權書不影響 貴公司為解除由本人/吾等或代本人/吾等對 貴公司或第三者所負法律責任，而處置本人/吾等之證券或證券抵押品的權利。

本授權書的有效期限為 12 個月，自本授權書設立之日起計有效。假若本人/吾等沒有欠 貴公司任何款項，本人/吾等可以隨時向 貴公司位於上文所列明之地址發出書面通知，撤回本授權書。該等通知於 貴公司確實收到該等通知後起計之 5 個營業日屆滿時生效。

本人/吾等明白 貴公司若在本授權書的有效期限屆滿前 14 日之前，向本人/吾等發出書面通知，提醒本人/吾等授權書即將屆滿，而本人/吾等沒有在此授權屆滿前反對此授權續期，本授權書應當作在不需要本人/吾等的書面同意下按持續的基準已被續期（續期期間為之後 12 個月），而 貴公司須在有效期限屆滿後之 1 星期內向本人/吾等發出常設授權書續期的確認書。

本人/吾等明白現時並無任何法例規定本人/吾等必須簽署此授權書；然而， 貴公司可能需要此授權書，以便例如向本人/吾等提供保證金貸款或獲許將有關本人/吾等的證券或證券抵押品借出予第三方或作為抵押品存放於第三方。本人/吾等亦明白倘若本人/吾等簽署此授權書，而本人/吾等的證券或證券抵押品已借出予或存放於第三方，該等第三方將對本人/吾等的證券或證券抵押品具有留置權或作出押記。雖然 貴公司根據本人/吾等的授權而借出或存放屬於本人/吾等的證券或證券抵押品須對本人/吾等負責，但 貴公司的失責行為可能會導致本人/吾等損失本人/吾等的證券或證券抵押品。

本授權書的內容已按本人/吾等所選擇的語言向本人/吾等解釋，並且本人/吾等充分明白及同意本授權書的內容。

客戶簽署：⊗ _____

帳戶名稱：_____

帳戶號碼：_____

APPENDIX II - AUTHORIZATION FOR THIRD PARTY TO OPERATE THE ACCOUNT

RISK DISCLOSURE STATEMENT

1. This is an IMPORTANT document. By appointing the person herein stated as your Authorized Person to act on your behalf, you should be aware that the person so authorized is acting as your agent. Such authorization gives rise to certain risks and legal consequences of which you should be aware of and prepared to accept.
2. Please DO NOT sign this authorization letter if you have not been informed of or do not fully understand the consequences of signing this letter. You are advised to obtain competent legal advice on your rights, obligations and remedies under this letter and to clarify any doubts which you may have before signing this letter.

Date : _____

To: **Christfund Securities Limited**
28/F, Two Chinachem Central, 26 Des Voeux Road, Central, HK.

Re: Account Name: _____

Account No.(s): _____

With reference to the captioned account(s) maintained by me/us with you ("Account(s)"). I/We hereby authorize the following Authorized Person to give instructions, oral or written for and on my/our behalf in relation to the purchase or sale of securities under the Account(s) with effect from _____:

Name : Chinese : _____

English : _____

HKID / Passport No : _____ *

Acceptance of appointment and
Specimen signature of the Authorized Person :

Client's Declaration : The Authorized Person is not a licensed or registered person under the Securities and Futures Ordinance ("the SFO") or a director or an employee of you or your Group Company. If the Authorized Person is a licensed or registered person under the SFO, his/her SFC CE Number is _____ and he/she has informed his employer of this Authorization who has approved him/her to act as the Authorized Person.

The Authorized Person shall have full authority to act on my/our behalf in relation to the purchase or sale of securities under the Account(s). I/We agree that you may at your absolute discretion, rely upon and act in accordance with any oral or written instructions given or purported to be given by the Authorized Person. I/We also agree that any such instructions shall be deemed to be my/our instructions and shall be binding on me/us. I/We hereby further agree to ratify and confirm all or any instructions whatsoever given or purported to be given by the Authorized Person for and on my/our behalf, and agree to fully indemnify you on demand against and hold you free and harmless from any loss, liability or damage by reason of any act or thing done by you in and for such Account(s) pursuant to instructions received from the Authorized Person.

I/We declare that this Authorization Letter shall remain in full force and effect until a written notice of revoking this Authorization Letter has been received by you from me/us. Such revocation shall in no way affect the validity of this Authorization Letter or my/our liability incurred prior to the actual receipt by you of such revocation. However, you may refuse to accept this Authorization Letter at any time without any prior notice to me/us.

I/We confirm that I/we have read the English/Chinese version of this Authorization Letter and the contents hereof have been fully explained to me/us in a language of my/our choice. I/We fully understand and accept the risks and consequences of signing this Authorization Letter.

SIGNED, SEALED AND DELIVERED BY :

WITNESSED BY :

Name(s) :

Name :

HKID / Passport No.:

*Note : The Authorized Person must provide a copy of his/her identification card/passport.

AUTHORIZED PERSON'S DATA

Name (English) : Mr./Miss/Mrs./Ms.

HKID/Passport No. :

Date of Birth :

Mobile Phone No. :

Home Address :

Home Phone No. :

Home Fax No. :

Office Address :

Office Phone No. :

Office Fax No. :

Name of Employer :

Occupation :

Years spent in the above occupation :

Relationship with the Client :

Reasons for giving authorization :

 Client's signature
AUTHORIZED PERSON'S INFORMATION STATEMENT

I/We hereby declare that the information given herein is true, correct and complete and that I/we have not wilfully withheld any material facts. I/We understand that I/we may be required to provide additional information or submit any documentary proof as to the information provided herein when requested by you. I/We undertake that I/we will notify you of any material change to the information provided by me/us. You may rely on such information for all purposes.

 Authorized Person's signature

 Witness' signature

 Date

 Witness' name & HKID/Passport No.

附錄二 授權第三者操作本人/吾等之帳戶

風險披露聲明

1. 這是一份重要文件。你應該明白，當你指派下述人士以你的獲授權人身分代辦事情，該名獲授權人士將會成為你的代理人。你更應該明白此等授權會引致若干風險和法律後果，你應該預備承擔這一切。
2. 倘若你未知曉或不完全明白簽署本授權書之後果，請你不要簽署這份文件。你應該先就你在本文件下享有的權利、義務和補救方法，取得足夠的法律意見，並澄清所有疑問之後，才簽署本文件。

日期：_____

致：恒豐證券有限公司
香港中環德輔道中26號華懋中心2期28樓

關於：帳戶名稱：_____

帳戶號碼：_____

有關本人/吾等在 貴公司開設之上列帳戶（「該（等）帳戶」），本人/吾等特此授權下述獲授權人，代表本人/吾等就該（等）帳戶買賣證券發出口頭或書面指示，生效日期為_____：

獲授權人姓名： 中文：_____

英文：_____

香港身分證/護照號碼：_____ *

獲授權人接受任命
及其簽名式樣：

客戶聲明：獲授權人現時並不是證券及期貨條例（「該條例」）下之獲發牌或註冊人士，亦不是 貴公司或其集團公司的董事或僱員。如獲授權人是該條例下之獲發牌或註冊人士，他 / 她的證監會中央編號為_____，並已知會其僱主有關此獲授權事宜及已獲得許可。

獲授權人有全權代表本人/吾等就該（等）帳戶買賣證券。本人/吾等同意 貴公司有絕對酌情權，依從獲授權人發出或聲稱由獲授權人發出的任何口頭或書面指示行事。本人/吾等亦同意，所有此等指示均須視作等同本人/吾等之指示，並對本人/吾等具有約束效力。本人/吾等進一步同意會追認及確認獲授權人代表本人/吾等所發出或聲稱代表本人/吾等所發出的所有或任何指示，並同意對 貴公司因依照獲授權人之任何指示而於或代表該（等）帳戶作出的行為或事情而蒙受或承擔之任何損失，責任或損害，應要求作出全數彌償，並使 貴公司不會因而受到影響及受損。

本人/吾等聲明，直至 貴公司收到本人/吾等撤銷本授權書之書面通知為止，本授權書將繼續具有全面法律效力和作用。該撤銷將不會影響本授權書之法律效力或於 貴公司真正收到該撤銷前本人/吾等所產生的責任，但 貴公司可無預先通知本人/吾等前隨時拒絕接受本授權書。

本人/吾等確認本人/吾等已閱讀本授權書的英/中文版本及按本人/吾等選擇的語言全部獲得解釋其內容。本人/吾等完全明白及同意接受簽署本授權書之風險及後果。

由以下人士簽署、蓋章及交付：

見證人：

姓名：_____

姓名：_____

香港身分證/護照號碼：_____

*注意：獲授權人須提供其本人之香港身分證/護照副本。

獲授權人資料	
姓名(中文): 先生/小姐/太太/女士	
香港身份證/護照號碼:	
出生日期:	手提電話:
住宅地址:	住宅電話:
	住宅傳真:
公司地址:	公司電話:
	公司傳真:
僱主名稱:	職業: 從事上述職業年期:
與客戶的關係:	
授權原因:	
<div style="text-align: right; margin-top: 100px;"> _____ 客戶簽署 </div>	

獲授權人資料聲明	
<p>本人/吾等謹此聲明在此提供之所有資料均為真實、正確及完整，本人/吾等並未刻意隱瞞任何重要事實。除上述提供的資料外，本人/吾等清楚 貴公司或要求本人/吾等提供更多相關的資料或遞交任何證明文件。本人/吾等承諾本人/吾等所提供給 貴公司的資料如有所重要更改，將知會 貴公司。 貴公司可依賴該等資料作所有用途。</p>	
<div style="text-align: right; margin-top: 100px;"> _____ 獲授權人簽署 </div>	<div style="text-align: right; margin-top: 100px;"> _____ 見證人簽署 </div>
<div style="text-align: right; margin-top: 100px;"> _____ 日期 </div>	<div style="text-align: right; margin-top: 100px;"> _____ 見證人姓名及香港身份證/護照號碼 </div>